

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 347

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 347

1959

I. Nos. 4988-4994

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 25 December 1959 to 31 December 1959*

No. 4988. United States of America and Austria:

Exchange of notes constituting an agreement relating to the settlement of certain claims under article 26 of the Austrian State Treaty of 15 May 1955. Vienna, 8, 15 and 22 May 1959	<i>Page</i> 3
--	----------------------

No. 4989. United States of America and Poland:

Surplus Agricultural Commodities Agreement (with exchange of notes). Signed at Washington, on 10 June 1959	41
--	----

No. 4990. United States of America and Argentina:

Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Washington, on 12 June 1959	59
---	----

No. 4991. United States of America and South-East Asia Treaty Organization (SEATO):

Exchange of notes constituting an agreement relating to a co-operative cholera research program. Bangkok, 29 May 1959	77
---	----

No. 4992. United States of America and Indonesia:

Agricultural Commodities Agreement under Title I of the Agricultural Trade Development and Assistance Act, as amended (with exchange of notes). Signed at Djakarta, on 29 May 1959	85
--	----

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 347

1959

I. Nos 4988-4994

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 25 décembre 1959 au 31 décembre 1959*

N° 4988. États-Unis d'Amérique et Autriche:

	<i>Pages</i>
Échange de notes constituant un accord relatif au règlement de certaines réclamations au titre de l'article 26 du Traité d'État du 15 mai 1955 portant rétablissement d'une Autriche indépendante et démocratique. Vienne, 8, 15 et 22 mai 1959	3

N° 4989. États-Unis d'Amérique et Pologne:

Accord relatif aux surplus agricoles (avec échange de notes). Signé à Washington, le 10 juin 1959	41
---	----

N° 4990. États-Unis d'Amérique et Argentine:

Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Washington, le 12 juin 1959	59
--	----

N° 4991. États-Unis d'Amérique et Organisation du Traité de l'Asie du Sud-Est (OTASE):

Échange de notes constituant un accord relatif à un programme de coopération en matière de recherche sur le choléra. Bangkok, 29 mai 1959	77
---	----

N° 4992. États-Unis d'Amérique et Indonésie:

Accord relatif aux produits agricoles, conclu dans le cadre du titre I de la loi tendant à développer et à favoriser le commerce agricole, telle qu'elle a été modifiée (avec échange de notes). Signé à Djakarta, le 29 mai 1959	85
---	----

	<i>Page</i>
No. 4993. United States of America and Republic of Viet-Nam:	
Agreement for co-operation concerning civil uses of atomic energy. Signed at Washington, on 22 April 1959	113
No. 4994. Austria, Denmark, France, Iran, Italy, etc.:	
Convention on the Nomenclature for the Classification of Goods in Customs Tariffs. Done at Brussels, on 15 December 1950 ; and	
Protocol of Amendment to the above-mentioned Convention (with Annex-Nomenclature for the Classification of Goods in Customs Tariffs). Done at Brussels, on 1 July 1955	127
ANNEX A. <i>Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations</i>	
No. 445. Protocol signed at Lake Success, New York, on 4 May 1949, amending the Agreement for the Suppression of the Circulation of Obscene Publications, signed at Paris on 4 May 1910:	
Acceptance by Iran	358
No. 446. Protocol signed at Lake Success, New York, on 4 May 1949, amending the International Agreement for the Suppression of the White Slave Traffic, signed at Paris on 18 May 1904, and the International Convention for the Suppression of the White Slave Traffic, signed at Paris on 4 May 1910:	
Acceptance by Iran	359
No. 688. Protocol, signed at Paris on 19 November 1948, bringing under international control drugs outside the scope of the Convention of 13 July 1931 for limiting the manufacture and regulating the distribution of narcotic drugs, as amended by the Protocol signed at Lake Success, New York, on 11 December 1946:	
Acceptance by El Salvador	360
No. 728. Agreement for the Suppression of the Circulation of Obscene Publications, signed at Paris on 4 May 1910, as amended by the Protocol signed at Lake Success, New York, on 4 May 1949:	
Effective for Iran	361
No. 814. General Agreement on Tariffs and Trade:	
XXIX. Declaration on the provisional accession of Israel to the General Agreement on Tariffs and Trade. Done at Geneva, on 29 May 1959:	
Entry into force for Italy	362

	<i>Pages</i>
N° 4993. États-Unis d'Amérique et République du Viet-Nam:	
Accord de coopération concernant l'utilisation de l'énergie atomique à des fins civiles. Signé à Washington, le 22 avril 1959	113
N° 4994. Autriche, Danemark, France, Iran, Italie, etc.:	
Convention sur la nomenclature pour la classification des marchandises dans les tarifs douaniers. Faite à Bruxelles, le 15 décembre 1950 ; et	
Protocole de rectification à la Convention susmentionnée (avec Annexe-Nomenclature pour la classification des marchandises dans les tarifs douaniers). Fait à Bruxelles, le 1 ^{er} juillet 1955	127
 ANNEXE A. Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies	
N° 445. Protocole signé à Lake Success (New-York) le 4 mai 1949, amendant l'Arrangement relatif à la répression de la circulation des publications obscènes, signé à Paris le 4 mai 1910:	
Acceptation de l'Iran	358
N° 446. Protocole signé à Lake Success (New-York) le 4 mai 1949, amendant l'Arrangement international en vue d'assurer une protection efficace contre le trafic criminel connu sous le nom de traite des blanches, signé à Paris le 18 mai 1904, et la Convention internationale relative à la répression de la traite des blanches signée à Paris le 4 mai 1910:	
Acceptation de l'Iran	359
N° 688. Protocole, signé à Paris le 19 novembre 1948, plaçant sous contrôle international certaines drogues non visées par la Convention du 13 juillet 1931 pour limiter la fabrication et réglementer la distribution des stupéfiants, amendée par le Protocole signé à Lake Success (New-York) le 11 décembre 1946:	
Acceptation du Salvador	360
N° 728. Arrangement relatif à la répression de la circulation des publications obscènes, signé à Paris le 4 mai 1910, modifié par le Protocole signé à Lake Success (New-York) le 4 mai 1949:	
Effectif pour l'Iran	361
N° 814. Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce:	
XXIX. Déclaration concernant l'accession provisoire d'Israël à l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce. Faite à Genève, le 29 mai 1959:	
Entrée en vigueur à l'égard de l'Italie	363